

Title (en)
Corrugated cardboard system and method for manufacturing corrugated cardboard

Title (de)
Wellpappe-Anlage und Verfahren zur Herstellung von Wellpappe

Title (fr)
Installation de carton ondulé et procédé de fabrication de carton ondulé

Publication
EP 2002971 A2 20081217 (DE)

Application
EP 08010255 A 20080605

Priority
DE 102007027879 A 20070613

Abstract (en)
The system (1) has a marking device (39) provided in a transport direction (35) of a storing device (34) for applying a color mark at a corrugated board web (2). The marking device is formed as piston cylinder unit. A detecting device (60) is arranged downstream in the transport direction of the storing device for detecting the color mark. An electronic control device (86) determines web-length of the corrugated board web by the detected color mark. A chisel edge device cuts bilaterally laminated, corrugated board web depending on the determined web-length. An independent claim is also included for a method for manufacturing a corrugated board.

Abstract (de)
Bei einer Wellpappe-Anlage (1) und einem Verfahren zur Herstellung von Wellpappe ist zum einfachen und exakten Markieren und Heraustrennen von Verbindungs nähten (14, 22, 81) vorgesehen, dass mittels einer Markierungs-Einrichtung (39) eine Farb-Marke durch Abreissen eines festen Farbstoffs angebracht wird und die Farb-Marke mittels einer Detektions-Einrichtung (60) detektiert wird. Mittels der angebrachten und detektierten Farb-Marke ist eine Bahnlänge einer einseitig kaschierten Wellpappe-Bahn (2) in einer Speicher-Einrichtung (34) bestimmbar, so dass mittels einer elektronischen Steuer-Einrichtung (86) eine Querschneide-Einrichtung einfach und exakt ansteuerbar ist.

IPC 8 full level
B31F 1/28 (2006.01)

CPC (source: EP US)
B31F 1/2822 (2013.01 - EP US); **B31F 1/2831** (2013.01 - EP US); **Y10T 156/1016** (2015.01 - EP US); **Y10T 156/102** (2015.01 - EP US);
Y10T 156/1084 (2015.01 - EP US); **Y10T 156/12** (2015.01 - EP US)

Citation (applicant)
• DE 4122600 A1 19920109 - ISOWA INDUSTRY CO [JP]
• DE 3034212 A1 19820318 - ROLAND MAN DRUCKMASCH [DE]

Cited by
DE102008062964A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)
AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)
EP 2002971 A2 20081217; EP 2002971 A3 20091028; EP 2002971 B1 20120321; AT E550173 T1 20120415; CN 101323184 A 20081217;
CN 101323184 B 20120201; DE 102007027879 A1 20090115; ES 2381601 T3 20120529; US 2008308215 A1 20081218;
US 8241454 B2 20120814

DOCDB simple family (application)
EP 08010255 A 20080605; AT 08010255 T 20080605; CN 200810110139 A 20080613; DE 102007027879 A 20070613;
ES 08010255 T 20080605; US 13788408 A 20080612